
Järvsjöby IF  
 
Årsmöte 2007-04-19 
 
Närvarande : Lars-Gustav, Carola, Peter, Bengt-Ola, Kicki, Marie, Anette, Lillemor, Mats, 
Karin, Arne, Helena, Fredrik, Kenneth, Staffan, Jan-Anders 
 

1. Öppnande : Ordförande hälsar välkommen och förklarade mötet öppnat. 
 

2. Fastställande av röstlängd; Fastställdes 
 

3. Val av ordförande och sekreterare för mötet: Sittande 
 

4. Val av protokolljusterare och rösträknare: Arne 
 

5. Fråga om mötet utlyst på rätt sätt: Ja 
 

6. Fastställande av dagordning: Godkändes 
 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse för år 2006: Föredrogs 
 

8. Styrelsens förvaltningsberättelse, balans och resultaträkning för år 2006: Föredrogs 
 

9. Revisorernas berättelse: Föredrogs, inga anmärkningar 
 

10.  Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för år 2006: Ja 
 

11.  Fastställande av medlemsavgifter: Oförändrat: 100 kr/fam. 50 kr. /enskild. 
 

12.  Fastställande av gruppavgifter: Oförändrat: 150 kr/1 dag ,  200 kr. /2 dagar veckan. 
 

13. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för år 2007:  
Styrelsen fick ordet fritt 
 

14. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner: Inget upptaget 
 

15.  Årsval: 
   a) Antal styrelseledamöter: 5 stycken. 
  b) Ordförande för 2 år: Omval Lars-Gustav 
  c) Kassör för 1 år (fyllnadsval) Karin 
  d) 2 styrelsesledamot för 1 år: Fredrik, Kicki 
  e) 3 styrelse suppleang för 1 år: Lillemor, Jan-Anders, Arne 
    f) 2 revisorer för 1 år: Tord-Gunnar, Lillemor 
  g) Valberedning till nästa årsmöte: Carina, Ulrica 
  h) Ombud till Skidförbundets årsmöte: Jan-Anders 
 
 
 
 



16. Utvärdering av Järvsjörennet 2007: 
a) Förslag på att vi ordnar en fördragning av lotteri listan 
b) Kökspersonalen vill vara 2 st under förmiddagen och 2 under eftermiddagen 
c) Behövs fler som kan sköta tid systemet, ska anordnas en utbildningsdag under 
hösten 
d) Om vi märker att det verkar vara dåligt stavfäste kan vi försöka låna pistmaskinen i 
granberget. 
 

17. Övriga frågor: 
a) Plantsättning: 9-10 juni, bredberget 30.000 plant 
b) Uthyrning av järvsjögården: Väldigt mycket uthyrt, bra efterfrågan 
c) Funderingar på sommar/vecko läger 
 

18.  Mötet avslutades 
 
 
 
Sekreterare    Ordförande 
 
 
 
Marie Filipsson    Lars-Gustav Eriksson 
 
 

 
 
 


